
20 december 2023. 

Raadtafel MRA periode jan-dec 2023. 

Sinds Erik Koldenhof voor het College van Lelystad werkt heb ik zijn lidmaatschap 
overgenomen. 

Helaas is er weinig mogelijkheid geweest nu de BLS is uitgevallen om de raad te informeren 
waar de Raadtafel zoal voor staat.  

De Raadtafel heeft een belangrijke rol als het gaat om het in positie brengen van raden en 
staten. Raden en Staten willen aan de voorkant zaken mee kunnen geven aan hun 
bestuurder bij kaders en koers van de MRA. 

De Raadtafel geeft gevraagd én ongevraagd advies over de processen die de 
gemeenteraden en Provinciale Staten van de MRA-deelnemers aangaan.  

Zij heeft geen inhoudelijke taak. 

In 2021 is daartoe een Samenwerkingsafspraak opgezet tussen het Bestuur van de MRA en 
de Raadtafel. 

In november 2022 is een Deelregiotafel G&V voor de MRA opgezet die maandelijks bij 
elkaar komt in Hilversum, Huizen, Blaricum, Wijdemeren of GooiseMeren. 

Wat hebben we inmiddels bereikt: 

- Het bestuur van de MRA heeft ons advies overgenomen om de Termijnagenda 
vooraf aan de Raadtafel aan te bieden zodat die in de diverse gemeenteraden op tijd 
besproken kan worden. 

- Het bestuur heeft ook ons advies overgenomen om eerst een evaluatie uit te 
brengen voordat de nieuwe Samenwerkingsafspraken worden ingebracht, alsmede 
een periode van 8 weken in te stellen voor “wensen en bedenkingen’  

- Het bestuur heeft ons advies om n.a.v. de Voortgangsnota 2022 in het vervolg ook 
de niet-behaalde doelen hierin op te nemen. 

- In de Procesnotitie Agenda 2024-2028 is overgenomen om de periode van fase 1 
“ophalen inventariseren en inspireren’ een maand te verruimen. 

Op 4 juli werd een extra Raadtafel in Flevoland georganiseerd over de verschillen in aanpak 
van de regionale deelraadtafels en werd voorgesteld om ingediende moties met elkaar te 
delen. 

In juli van dit jaar werd aan het bestuur voorgesteld een enquête op te zetten voor raads- en 
statenleden over de ervaringen tussen college en raden. Zij is die momenteel aan het 
uitwerken en daar zal ik binnenkort mee naar de Raad komen. Ook zal een enquête 
opgesteld worden voor de Colleges en hun informatie naar de raden en staten. 

Bij de Ingekomen Stukken van deze Raadsvergadering heb ik toegevoegd de 
Termijnagenda 2024. Op blz 3 ervan staat op welke momenten de raad en de raadtafel bij 
de MRA plannen betrokken wordt. Elk kwartaal wordt deze bijgewerkt en het zou goed zijn 
deze updates ook in de Raads- of Commissie agenda op te nemen.  

Vanaf 1 september stelt de MRA driewekelijks een Podcast “Metropool Regio Actueel” op 
om ons te ‘informeren, inspireren en motiveren’ over welke actuele thema’s en uitdagingen 
wij binnen de MRA binnenkort voor de kiezen krijgen. 

24 oktober 2024 wordt er weer een MRA congres georganiseerd. 

Al met al gebeurt er heel wat binnen de Raadtafel van de MRA.  

Helaas lukt het mij niet om daadwerkelijk de belangrijke momenten met de Raad te delen en 
informatie voor de driemaandelijkse vergaderingen op te halen. 

Daarom zou ik willen voorstellen een Werkgroep Bovenlokaal (MRA én Regio) binnen de 
Raad op te stellen die hierin daadwerkelijk positie kan nemen. 

 



Ellen van Dorst, lid Raadtafel MRA voor Laren. 


